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 شماره 
1823 روزنامه صبح ایران

غیـــر محرمانـــه

ظاهرا این روزها نان در »اتوبوس« است
محمدجــواد آذری جهرمــی، وزیــر پیشــین ارتباطات و 
فناوری اطلاعات با انتشار تصویری در کانال تلگرامی خود 
نوشت: ظاهرا این روزها نان در »اتوبوس« است، یکبار به 
نــام مردم تهــران، یکبار به نام زائــران اربعین! قبلی ها را که 
از »شــرکت ســاختمانی« خریدند، باید دید ثبت ســفارش 
کنندگان این مصوبه چه کسانی هستند! منطق می گوید 
گــر بــه فکر جــان مــردم و اعتقادات شــان بودیــد، مصوبه  ا

مجلس برای واردات خودرو  را اجرا می کردید!
 

تجمع مالکان پروژه شهرک مسکونی چیتگر
حــدود ۶۰ نفــر از خانم هــا و آقایــان مالــک بــا هــدف 
، بررســی وضــع موجــود و همفکری  آشــنایی بــا همدیگــر
در  ارتــش   D پهنــه ی  راه  حل هــا، در  کــردن  پیــدا  بــرای 
منطقــه ۲۲ تهــران تجمع کــرده بودند. مالــکان به پیش 
 نرفتنِ پروژه  ســاخت ۲۲ برج مســکونی، در ضلع شمالی 

باغ گیاه شناسی تهران اعتراض داشتند. 
 

قتل یکی از مدیران شهرداری 
یکی از مدیران شــهرداری تهران که بهمن سال پیش 
گاهی مشخص شده  کنون توسط پلیس آ فوت شده بود ا
به دســت همســرش به قتل رسیده اســت. ۱۲ بهمن ماه 
ســال گذشــته خبر فوت محمد امیرآبادی مدیرکل دفتر 
پایــش برنامــه، کنترل پــروژه و ارزیابی عملکرد شــهرداری 
تهران توســط رســانه ها و پایــگاه خبری شــهرداری تهران 
منتشر شــد. امیرآبادی اســتادیار مهندسی حمل و نقل 
در دانشــگاه علــم و صنعــت در آذرماه ســال ۱۴۰۰ با حکم 
کانــی شــهردار تهــران به عنــوان مدیــرکل دفتر  علیرضــا زا
پایــش برنامــه، کنترل پــروژه و ارزیابی عملکرد شــهرداری 
تهران منصوب شده بود. اعضای بدن محمد امیرآبادی 

نیز پس از مرگش به بیماران نیازمند اهدا شد. 
 

ک آیت ا... هاشمی  ماجرای خواب وحشتنا
حــزب  مرکــزی  شــورای  رئیــس  هاشــمی،  محســن 
کارگــزاران ســازندگی، ماجــرای خــواب عجیبــی را تعریــف 
می کند که آیت ا... هاشمی ۶ ماه قبل از فوت آن را دیده 
و در خاطرات روزانه اش به آن اشاره کرده بود. در فیلمی 
کــه از محســن هاشــمی در فضــای رســانه ای و مجــازی 
منتشــر شــده، وی با خوانــش قطعه ای از ایــن خاطرات 
تعریــف می کنــد: ســاعت پنــج صبــح در حالی کــه رویای 
کی می دیدم بیدار شدم. افرادی مرکب از مرد و زن  هولنا
و کــودک بــدون اجازه و اطلاع در محــل اقامت که گاهی 
منزل مان و گاهی در محل های دیگر بود ورود می کردند. 
حرفی نمی زدند، اذیت هم نمی کردند و جواب ســوالم را 
در مورد دلیل ورود و نحوه ورود نمی دادند. گاهی بیرون 
گاهــی برمی گشــتند و آخریــن بــار بی دلیــل  می رفتنــد و 
مــن شــدند،  زندگــی  کــردن وســایل  مشــغول جابه جــا 
ایــن اتفــاق درحالــی رخ داد کــه محافظان هــم نبودند، 
می خواستم با آقای شجاعی، فرمانده محافظان، تماس 
بگیــرم و اطــلاع دهم، که میســر نمی شــد. احتمالاتی در 
تعبیر این خواب به ذهنم می رسد، از خداوند برای رفع 
شــر اســتمداد کــردم و صدقــه ای در نظر گرفتــم و پس از 

نماز، مجدد خوابیدم.

 
گــــپ

حمید استیلی از دو اسطوره گزارشگری، زنده یاد 
عطــاءا... بهمنــش و همچنیــن مســعود اســکویی 
یــاد کــرد و این چنین گفــت: این عزیزان صدایشــان 

همیشه ماندگار است. 
حمید اســتیلی در گفت وگویی با ایســنا با اشــاره 
به بزرگانی چون عطاءا... بهمنش و زنده یاد مسعود 
اسکویی که اسطورهای حوزه رسانه و ورزش بودند، 
گفــت: این عزیــزان از قدیم با امکانات کم کار کردند 
و صدایشان همیشه ماندگار است. صداوسیما باید 
بــه مانــدگاری آنها توجه کنــد حداقل جایــی را باید 
به نام این اســطوره های گزارشگری داشته باشند و 
به عنوان مثال مجســمه ای از آنها داشــته  باشــیم و 

همیشه یادشان در خاطره ها بماند. 
این بازیکن سابق تیم ملی درباره  مسعوداسکویی 
گی شهرت داشت، بیان کرد: صدای  که به کدام ویژ
کــه بعــد از  آقــای اســکویی صــدای مانــدگاری بــود 
رفتنشان هم باقی خواهد ماند. چه خوب است که 
ما قدر بزرگ ترها و اســطوره های خودمان را بدانیم. 
آقای اســکویی واقعا اسطوره بود هم در صداوسیما 
و هــم اینکــه همــه ورزش ها را می شــناخت و گزارش 

می کــرد.  اســتیلی بــا اعتقــاد بــر اینکــه نگاه مســعود 
اســکویی جانبدارانــه نبــود، بیــان کــرد: گزارش های 
ایشــان در رادیــو هــم طوری بــود که انــگار داریم آن 
را می بینیــم و همچنین نقدشــان خیلــی محترمانه 
بــود. آقــای اســکویی کــه رفتنــد امــا قــدر آنهایی که 

هستند را بدانیم. 
استیلی همچنین درباره ی تعاملش با گزارشگران 
رادیــو و تلویزیــون هم این چنین گفت: ما همیشــه 
قائــل  آنهــا  بــرای  خاصــی  احتــرام  و  داریــم  ارتبــاط 
گر نقدهای خــوب و منصفانه  هســتیم. مخصوصــا ا

داشته باشند. 
بر اساس این گزارش، دوستداران ورزش از نسل 
گزارش هــای مســعود اســکویی پیشکســوت  قدیــم 
نــگاه  از  »ورزش  برنامــه  در  را  ورزشــی  رســانه های 
دو« تلویزیــون از جملــه فوتبال به یــاد دارند. وی از 
ســال ۶۰ به بعد به رادیو رفت و مســابقات ورزشی را 
در رادیــو ورزش گــزارش می کــرد. مســعود اســکویی، 
شــبکه  پیشکســوت  کارشــناس  مجــری  و  گوینــده 
رادیویــی ورزش روز چهارشــنبه، ۱۲اردیبهشــت ماه 

درگذشت. 

حمید استیلی: 

احترام خاصی برای 
گزارشگران ورزشی قائلیم

عکسنامه  عکس:  حجت سپهوند نمایی از ساختمان موزه مردم شناسی خانه کرد با پنجره های رنگارنگ قدیمی - سنندج  

منبع:  ایسنا    اینفوگرافیک

 

 فصل های بعدی »برمودا«  
ساخته می شود

رئیس صداوســیما در دیدار با عوامل »برمودا« 
بــه ایــن نکته اشــاره کرد کــه این برنامــه تلویزیونی 

قابلیت ساخت در فصل های بعدی را دارد. 
گــزارش تســنیم، پیمــان جبلی رئیــس صدا  بــه 
و ســیما در آخریــن شــب ضبــط برنامــه تلویزیونی 
»برمــودا« شــبکه نســیم با میزبانــی از امیــر دریادار 
ســیاری، در جمع عوامل ایــن برنامه حضور یافت 
و بــا بیــان اینکه ایــن برنامه با پشــتیبانی یک اتاق 
برمــودا  گفــت:  اســت،  شــده  طراحــی  قــوی  فکــر 
کنونــی  در زیســت بوم رســانه ای متنــوع و رقابتــی 
توانســته توفیــق بزرگــی را رقــم بزنــد و تبدیــل بــه 
، نمــاد و یکــی از ویژندهای ســیما و شــبکه  اعتبــار

نسیم شود. 
تیــم  مســئولیت  برنامــه،  موفقیــت  افــزود:  وی 
تولید را ســنگین تر می کند تــا در فصل های بعد به 
توقعــات و انتظــارات مخاطبانــش کــه بالاتــر رفته، 
کــه انجــام  پاســخ دهنــد و بــا ریل گــذاری درســتی 
شــده، محتوای مدنظر را بــه افکار عمومی منتقل 

کنند. 
رئیس رســانه ملی با بیان اینکــه برمودا، قابلیت 
ســاخت فصل های متعددی خواهد داشــت که با 
اتکا به اتاق فکری قوی می تواند بدرخشــد، گفت: 
ایــن نکته را نیز باید مــورد توجه قرار داد که برنامه 
نبایــد روی دور تکــرار بیفتــد و این رویــش و زایش 

باید تداوم داشته باشد. 
و  ســاز  دامنــه  بســط  و  رویکــردی  تحــول  وی   
کارهــای تولیدی مبتنی بر راهبردهای دوره جدید 
ایــن  ســاخت  گی هــای  ویژ ازجملــه  را  مدیریتــی 
کیــد بر محوریــت محتوا  مجموعــه برشــمرد و بــا تأ
کله برنامه هایــی چــون برمــودا، تصریح کرد  در شــا
کــه تحــول محتوایــی غایــت همــه تحول هاســت 
و  برنامــه  ایــن  دســت اندرکاران  دارد  ضــرورت  و 
برنامه های مشابه آن به این موضوع توجه خاص 

داشته باشند و بدان اهتمام ورزند. 
جبلــی در خاتمــه افــزود: بایــد از ظرفیت هــای 
به وجود آمده به موقع و بجا اســتفاده کرد و برمودا 
مســیر  در  اســت،  خوبــی  کار  روی هم رفتــه  کــه  را 

پیشرفت یاری کرد. 

تلویزیون

تهیه کننــده فیلــم »پرویزخــان« با بیــان اینکه در شــرایط فعلی 
ســاخت فیلم ورزشــی یک تصمیم پرریســک اســت، درباره دلایل 
کــران آنلاین زودهنگام این فیلم و اعتراض  برخی فوتبالیســت ها  ا

به آن توضیحاتی را ارائه کرد. 
کــران آنلایــن فیلــم »پرویزخان«  عطــا پناهــی دربــاره وضعیت ا
کــه پیش تر بــه عنوان یکــی از فیلم های نوروزی بر پرده ســینماها 
کران فیلــم »پرویز خــان« در ایام نوروز  رفتــه بود، به ایســنا گفت: ا
بــرای من به عنــوان تهیه کننده اتفاق خوشــحال کننده ای بود اما 
متأســفانه میزان فروش این فیلم با آنچه که متصور بودیم فاصله 
کــران بــه ایــن  زیــادی داشــت و بــه نظــرم لازم اســت کارشناســان ا
موضوع ورود کنند. باید بررســی شود که چرا فیلم های غیرکمدی 
شانس چندانی برای فروش ندارند و فیلم سینمای طنز و کمدی 
اســت که می تواند شانســی برای موفقیت در گیشــه داشته باشد. 
در شــرایط حاضــر ســاخت فیلــم غیر کمــدی و به خصــوص فیلم 

ورزشی تصمیمی پر ریسک است. 
کران آنلایــن زودهنگام این فیلم ســینمایی در  پناهــی دربــاره ا
»فیلم نــت« اظهــار کــرد: فکر می کنــم ظرفیت فروش ایــن فیلم در 
شــرایط حاضــر در ســالن های ســینما به حــد نهایی خود رســیده 
و پــس از اینکــه تیزرهایــی از فیلــم نیــز در تلویزیــون پخــش شــد و 
بیننده هــا بــا اســم »پرویــز خــان« آشــنایی پیــدا کردنــد، ذهنیت 
کــه در ایــن  خوبــی از فیلــم وجــود دارد و موقعیــت خوبــی اســت 
شــرایط »پرویزخــان« نمایــش آنلاین خــود را آغاز کند. بــه نظرم با 
کران  شناختی که از این پلتفرم دارم، فکر می کنم »پرویزخان« در ا
کــران در ســینماها صــورت گرفته،  آنلاینــش کــه بلافاصلــه پــس از ا
بیشــتر دیده شــود و به شــخصه بــه این اتفــاق در نمایــش آنلاین 

خوش بین هستم. 
او ادامــه داد: مــن فکــر می کنم در این ســال ها ســلیقه و ذائقه 
مردم خواسته یا ناخواسته تغییر کرده و از آنجا که تنوع ژانر زیادی 
کشــن،  ک، ا در ســینمای مــا شــاهد نیســتیم و فیلم هــای ترســنا
بیوگرافــی، ورزشــی و... در ایــن ســینما دیــده نمی شــوند مــردم به 
سینمای کمدی گرایش پیدا کرده اند و شاهد هستیم که تولیدات 

کمدی نیز به همین دلیل رو به افزایش است. 
ایــن تهیه کننــده در ادامــه در برابــر ســاخت یــک فیلم ورزشــی 

اظهار کرد: ژانر ورزشــی یکی از گونه هایی اســت که شــاید در چند 
ســال گذشته تعداد تولیدات ســینمایی در این گونه بسیار اندک 
باشــد و بــه همیــن دلیــل تماشــاچی بــا تردیــد بــه ســراغ ایــن آثــار 
می رود. فیلم هایی با ژانرهای غیرکمدی در خطر شکست هستند 
و بــرای مــا که فیلمی ورزشــی تولیــد کرده ایم به نظــر من این خطر 
بســیار بیشــتر بود. جدا از تغییر ذائقه مردم متأسفانه سانس ها و 
ســینماهای خوبی هم در شهرســتان ها به این فیلم داده نشــد و 

کران آنلاین این کمبود جبران شود.  امیدوارم با ا
پناهی درباره بازســازی صحنه  مسابقه فوتبال ایران و کویت در 
ســال ۱۳۶۵ گفت: از روز اولی که فیلمنامه »پرویزخان« آماده شد 
می دانســتیم که یک ســوم آخر فیلم که مربوط به مسابقه ایران و 
کویت می شــود سخت ترین سکانس ها را برای ضبط داریم و آقای 
ثقفی با دقت و وســواس دکوپاژهای این ســکانس ها را نوشــتند و 
حتی اســتوری برد هم تهیه شــد و ما چند جلســه بــه همراه آقای 
ســید هادی اســلامی مدیر جلوه های ویژه میدانــی و آقای وحید 
ابراهیمــی فیلمبــرداری اثــر چنــد جلســه در زمیــن فوتبــال قبل از 
شــروع تولید و بازیکن ها و بازیگرها صحنه هایی که قصد بازسازی 
کامــل بــه ســر صحنــه  آن را داشــتیم ضبــط کردیــم تــا بــا آمادگــی 
فیلمبــرداری برویــم و کامــاً مطلع باشــیم که باید از چــه نوع لنز و 
چــه حرکت دوربینی اســتفاده کنیــم. برای ضبط ایــن صحنه ها و 
بازســازی صحنه هــای حســاس و مهم ایــن مســابقه فوتبال هیچ 
نمونــه ای نداشــتیم و به نظرم ســاخت این فیلم بــا این صحنه ها 
یــک حرکــت رو بــه جلــو در ســینمای ایــران بــود که خوشــبختانه 
توانســتیم ســکانس های قابل قبولی هم ضبط کنیم و بســیاری از 

کید دارند.  مخاطبان بر دقیق بودن بازسازی ها تأ
پناهــی دربــاره حواشــی ایجاد شــده و اعتراض برخی اشــخاص 
کــرد: خیلــی از  کــه در قصــه »پرویزخــان« حضــور دارنــد، تصریــح 
فوتبالیســت هایی که همدوره آقای دهداری بودند فیلم را دیدند 
کثر این افراد  و تعامل خوبی بین ما و این دوستان شکل گرفت و ا
فیلم را دوست داشتند. آقای احمدرضا عابدزاده دروازه بان سابق 
تیم ملی کشورمان به روایت این فیلم اعتراض کردند اما ایشان در 
خارج از کشور هستند و مطمئناً فیلم را آن زمان که اعتراض شان را 
مطرح کردند، ندیده بودند، امیدوارم بعد از دیدن فیلم نظرشان 

را بشنویم چرا که فکر می کنم نظر ایشان پس از دیدن فیلم تغییر 
خواهد کرد. آقای وطن خواه هم اعتراضی درباره این فیلم مطرح 
کارگردان فیلــم( پیش از  کردنــد کــه البته اطــلاع دارم آقای ثقفــی )
شــروع فیلمبرداری دو ســاعت مصاحبه تلفنی با ایشــان داشــتند 
و فکــر می کنــم آقــای وطن خواه هم با توجه به مســائلی که مطرح 

کردند فیلم را ندیده بودند. 
کید کرد: جدا از اعتراض هایی که آقای عابدزاده  وی در پایان تأ
و آقــای وطن خــواه دربــاره »پرویزخــان« مطــرح کردند دیگــر افراد 
حاضــر در قصــه این فیلم مثل آقای جواد زرینچه فیلم را دیدند و 
اتفاقاً »پرویز خان« را دوست داشتند و نظرات مثبتی درباره فیلم 
مطــرح کردند. خانم شــیدا دهداری فرزند مرحــوم پرویز دهداری 
که در مراحل ساخت فیلم با ما همراهی بسیار خوبی داشتند نیز 

نظر مثبتی درباره »پرویز خان« نشان دادند. 

توضیح تهیه کننده »پرویزخان« درباره اعتراض عابدزاده  گـزارش


